

## **Gävle kommuns Funktionsrättsråd**

### **Kallelse och föredragningslista**

**Sammanträdedatum:** 2025-09-04

**Sammanträdestid:** kl. 13:00-17:00

**Plats:** Förvaltningshuset - Amsterdam

### **Övrig information:**

Om du inte kan delta anmäler du det till Anna Lindbom.

OBS! Tänk på våra allergiker och använd inte parfymer eller starka dofter!

Kristofer Dahlgren (L), ordförande

## **1. Mötets öppnande**

## **2. Godkännande av dagordning**

## **3. Upprop och val av justerare**

## **4. Föregående protokoll**

### **Ärendebeskrivning**

Föregående protokoll hittar du här:

[Möte 2025-06-05 | MeetingPlus \[sv\]](#)

## **5. Detaljplaner under arbete**

### **Ärendebeskrivning**

Aktuella detaljplaner hittar du här:

[Detaljplaner – Gävle kommun](#)

## **6. Livsmiljö Gävle**

Föredragande: Jakob Rönnberg, Johnny Rudberg

Kl: 13:10

### **Ärendebeskrivning**

Planeringsstrateg Jakob Rönnberg samt projektledare Johnny Rudberg informerar om projekt Norra Strandgatan/Kajrenoveringen.

## **7. Sektor styrning och stöd**

Föredragande: Oskar Bergmann

Kl: 13:40

### **Ärendebeskrivning**

Beredskapsstrateg Oskar Bergmann informerar om tillgänglighet och funktionsnedsättning ur beredskapssynpunkt.

## **8. Livsmiljö Gävle**

Föredragande: Stefan Erixon

Kl: 14:15

### **Ärendebeskrivning**

Gatuingenjör Stefan Erixon informerar om kommunens avtal med företaget VOI.

**FIKA 14:45-15:05**

## **9. Motion från Sverigedemokraterna (SD) gällande lekplatser och tillgänglighetsanpassning**

Föredragande: Anders Ekman (C)

Kl: 15:05

### **Handlingar i ärendet**

- Motion från Sverigedemokraterna (SD) - Tillgängliggöra lekplatser för barn med funktionsnedsättning(578827)
- Yttrande från Funktionsrätt Gävle - lekplatser

## **10. Information från rådets kontaktpolitiker**

Kl: 15:15

### **Ärendebeskrivning**

Anders Ekman (C) svarar på hur Gävle kommun tänker arbeta utifrån de nya byggreglerna som gäller från 1 juli 2025 samt hur Gävle kommun tänker hitta stöd för att kunna ta ansvar för tillsynsarbete vid exempelvis nybyggnation nu när alla allmänna råd är borta.

Anders Ekman (C) informerar kort om skolskjuts till korttidsboenden.

## **11. Övrigt**

Föredragande: Carina Skoog

Kl: 15:35

### **Ärendebeskrivning**

Carina Skoog informerar om SIP-enkäten.

## **12. Sektor Velfärd**

Föredragande: Pia Gabrielli, Therése Sahanen

Kl: 15:45

### **Ärendebeskrivning**

Verksamhetschef Pia Gabrielli samt verksamhetschef för boende och stöd Therése Sahanen informerar om projektet MAGI.

## **13. Inkomna LSS-frågor från FUB**

Föredragande: Pia Gabrielli, Therése Sahanen

Kl: 16:15

### **Ärendebeskrivning**

Sammanställning av svar på frågor från Funktionsrättsrådet. Se bifogat dokument på frågor inkommen från FUB gällande samverkan kring LSS-frågor. Skriftligt svar skickas ut separat innan sammanträdet.

### **Handlingar i ärendet**

- Inkomna övriga frågor LSS

## **14. Återkoppling på hantering av synpunkter**

Kl: 16:35

### **Ärendebeskrivning**

Efter sammanträdet i juni lämnades det in synpunkter gällande boendeplanen. Diskussion om hur rådet vill att synpunkter/frågor hanteras.

### **Handlingar i ärendet**

- Synpunkter boendeplanen

## **15. Avslutning och kommande möte**

### **Ärendebeskrivning**

Nästa möte är den 16 oktober i Förvaltningshuset rum Amsterdam klockan 13:00-17:00.